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O OBISKU DELEGACIJE FORUMA ZA GORIŠKO PRI VLADI RS 
 

Na seji 3. 10. 2005 smo sprejeli sklep, da delegacija  IO  Foruma za Goriško  predstavi svoja stališ�a 
in vizije razvoja Goriške  Vladi RS. V delegacijo so bili  imenovani �lane IO: Cvetko Vidmar, Karl 
Bonutti, Darko Žiberna in Boris Nemec. Vsi našteti in kolega Uroš Saksida smo pripravili pisne 
dokumente, ki smo predhodno poslali na  Vlado RS; ti dokumenti so  bili vsem našim �lanom 
dostavljeni po e-posti 13.10.2005 in nanje nismo �lani delegacije  prejeli posebnih dopolnitev razen od 
Tomaža Beltrama, ki je spomnil, naj predstavnike Vlade opozorimo na zamujanje izgradnje AC 
Razdrto - Vipava. 
Zadnji trenutek je žal Darko Žiberna zaradi neodložljivih obveznosti odpovedal udeležbo na sestanku. 
Dne 19.10. 2005 so tro�lansko  delegacijo sprejeli  naspredstavniki vlade  in v enournem pogovoru 
smo opozorili na bistvene elemente vizije razvoja Goriške kot ga vidimo v Forumu za Goriško, saj so 
bili  naši  sogovorniki že dobro seznanjeni z vsebino  v naprej poslanih dokumentov.Razvila se je 
plodna diskusija, ki je potrdila naklonjenost Vlade prizadevanjem Foruma za Goriško. Državni 
sekretar v Kabinetu Vlade RS g. Aleksander Zorn je obljubil, da bodo na  nekatera  naša vprašanja 
odgovorili ministri , najkasneje ob zasedanju Vlade RS na Goriškem  v naslednjih mesecih. 
 
Najhitrejši je bil minister Boži�, ki je že danes, 20.10.05 v Delu na 15. strani pod naslovom » Ve�ina 
denarja državnim cestam in železnicam« izjavil, citiram novinarja Aleša Stergarja: 
 »K tretji osi od Koroške proti Beli krajini dodaja Janez Boži� tudi �etrto severnoprimorsko-
gorenjsko, Keltiko od Bovca proti Tolminu in Idrije Cerknega do Škofje Loke. Zanju bo treba 
prihodnje leto poiskati denar« 
�etrto os smo prvi� tako imenovali in jo opredelili v našem dokumentu, ki vam je bil poslan 13.10.05 
z naslovom Policentri�en razvoj Slovenije, �eprav smo na problenmetiko regionalnih cest Goriške  
opozorili že septembra 2004 v Pripombah na strategijo razvoja Slovenije. Uprvi�eno smo lahko 
ponosni, da je to pomemben uspeh vseh  �lanov Foruma za Goriško in vseh naših podpornikov in 
simpatizerjev. Seveda naše trdo delo širjenja in uveljavljanja podpore  4. razvojni osi se sedaj šele 
za�enja. 
Predstavniki Vlade so  tudi obljubili   trdno podporo  hitremu preoblikovanju Politehnike v Univerzo, 
seznanili smo jih z prvimi uspehi ter  na�rti  VIRSa pri zagotavljanju  študija tehni�nih fakultet v Novi 
Gorici. Prav danes 20.10.05  je s pomo�jo VIRS Primorske prejelo indekse  Ljubljanske univerze kar 
35 študentov strojništva, ki jim bo študij omogo�en v Novi Gorici. Tako bomo že �ez štiri  leta dobili 
prve diplomante strojništva.  
Vlado smo zaprosili za podporo našemu projektu EU univerze ter razložili, da so to realne »sanje«, ki 
naj bi jih predsednik Vlade izpostavil z italijanskim predsednikom vlade. Bivši predsednik EU 
komisije Romano Prodi  podpira idejo in �e bo prihodnje leto zmagal na državnih  volitvah, bo ta 
pobuda postala še realnejša. 
Poseben del pogovora je bil posve�en podpori bolnišnici v Šempetru pri Gorici, tako njenemim novim 
razvojnim programom, �ezmejnemu sodelovanju in bodo�i investiciji-povezovalnega C- trakta. 
Sogovorniki so bili zgroženi, da je povezovalni hodnik po dvajsetih letih še vedno prekrit z 
rakotvornim azbestom in so obljubili njihovo podporo. Ko pride minister Bru�an prihodnji� z Vlado 
na Goriško, bi morala investicija C-trakta postati pomembna tema razprave.  
V razgovoru so bile izpostavljene tudi druge teme, predvsem razvojne, kot tudi �imprejšnje 
oblikovanje pokrajin, med njimi tudi Goriške. 
 
Naš skupen sklep, delegacije, je spoznanje, da se je s tem sre�anjem potrdilo, da oblast sprejema  
Forum za Goriško  kot resnega  sogovornika o razvojnih vprašanjih in vizijah Goriške regije. Vse 
dokler ne bomo imeli Goriške pokrajine in njenega »strateškega razvojnega sveta«  moramo �lani 
Foruma prevzemati vlogo  neke vrste »Think tank« naše regije.  
 
Hvala vsem za sodelovanje 
 
Boris Nemec 
 
Šempeter, 20.10.2005 


